

# Nanorama BEST-møde

Referent

11. oktober 2016

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	1
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>1</b>
1.1	#SidsteBestMøde #JegVilGræde . . . . .	1
1.2	#MadsKa\$\$ har kage med :D . . . . .	1
1.3	#ForMads (Er han stadig i bestyrelsen efter i morgen???) er næste uges rumoprydder og #RefeRikke har kage med i næste uge . . . . .	1
1.4	Hvem tager lukketjans fredag? . . . . .	1
1.5	Opdater dropbox, guides, mv. . . . .	1
1.6	TK J60 . . . . .	2
1.7	Instruktorkåring . . . . .	2
1.8	Opstart af nyt udvalg . . . . .	2
1.9	KODA . . . . .	2
1.10	Timini opdaterer . . . . .	3
1.11	Vimpler . . . . .	3
<b>2</b>	<b>Evaluering</b>	<b>4</b>
2.1	Debatmøde 4/10 . . . . .	4
2.2	Hyttetur 7/10-9/10 . . . . .	4
2.3	BEST F16 . . . . .	5
<b>3</b>	<b>Kalender</b>	<b>6</b>
3.1	Generalforsamling 12/10 . . . . .	6
3.2	Prik-din-kop-bar + lang fredagsbar 14/10 . . . . .	6
3.3	NanoRusDag 02/11 . . . . .	6
3.4	J-dag 4/11 . . . . .	6
3.5	Musikcafé 11/11 . . . . .	7
<b>4</b>	<b>Eventuelt</b>	<b>7</b>
4.1	Historiefortælling . . . . .	7
4.2	Temperaturen i Fysisk Auditorium . . . . .	7

5 To-Do

7

**0.1 Tilstedeværende**

Mads F, Ida, Emma, Jakob, Mads A, Camilla, Maia, Henrik og Rikke

**1 Generelt**

**1.1 #SidsteBestMøde #JegVilGræde**

Alle græder

**1.2 #MadsKa\$\$ har kage med :D**

2 othelloagkager!

**1.3 #ForMads (Er han stadig i bestyrelsen efter i morgen???)  
er næste uges rumoprydder og #RefeRikke har kage  
med i næste uge**

ForMads er ikke i bestyrelsen i morgen, så vi må finde en ny efter imorgen. Rikke har haft oprydningen i denne uge, men der har været meget rodet pga hytteturen. Hun vil gerne have noget hjælp til at rydde op.

**1.4 Hvem tager lukketjans fredag?**

Vi tager det senere.

**1.5 Opdater dropbox, guides, mv.**

Skal gøres inden imorgen.

**1.6 TK J60**

Tillykke. Det er idag. De blev meget glade for gaven - især glimmeret. Det er på lørdag de holder deres fødselsdagsfest, hvor vi skal hjælpe til. Det er fra 17.30 til efter festen. ForMads svarer på mailen om hvilke navne der kommer og hjælper. Han spørger også om der er tjener-dresscode?

Vi er kede af at vi ikke blevet inviteret personligt til deres reception, nu hvor tutorforeningen er inviteret. #HvorforVarVilkeInviteretTilReceptionen?

**1.7 Instruktorkåring**

Vi skal til at sætte det igang igen eller sørge for at næste bestyrelse sætter det op. Det kunne være smart at reklamere lidt for det nu, da man skal huske

sine instruktører fra Q1. Det kan komme op på infoskærmene og blive sagt til NanoRusDag. Vi skal have besluttet om vi skal have en runner-up lige som sidste år. De blev rigtigt glade sidste år da de fik den det der papir, som de studerende havde skrevet. Måske kan man fortælle alle der er blevet nomineret og vi så kårer en vinder. Og så kan alle der er nominerede hente deres "nominerings diplom ". Så alle der er nominerede er finalister. Der er enighed om at det er en god ide. Vi vil måske gerne lave en lille pokal. Bare i 2D. En vandre pokal.

Det sættes igang lige efter læseferien. Tidligt i Q2.

### 1.8 Opstart af nyt udvalg

Ida og Maia fra årgang 2012 vil gerne starte et pynteudvalg. De anmoder om godkendelse hos Nanorama og oprettelse af emailadresserne: glimmer@nanorama.dk, glitter@nanorama.dk, pænk@nanorama.dk, pimpme@nanorama.dk. De vil kun have udvalget, hvis de kan få disse mailadresser. ForMads foreslår også pynt@nanorama.dk og oppyntning@nanorama.dk

Dette udvalg blev også forslået til debatmødet. Det giver meget til en fest hvis der er meget pyntet. De vil gerne have udvalget godkendt inden GF, så de kan præsenterer sig imorgen.

Størrelsen på udvalget er lige nu 2 personer. Det er enstemmigt vedtaget af den nuværende bestyrelse at pynteudvalget må være et udvalg under Nanorama. Det næste der skal ske er at de skal udfylde dokumentet osv. De vil gerne holde opstartende møde imorgen.

### 1.9 KODA

Vi har fået følgende mail fra Kemi-Sørens:

"Hej Nanorama

Jeg kunne godt tænke mig at høre hvordan i gør med at spille musik i jeres bar (spotify, CD'er el andet.) og hvordan eller hvis i holder en tilladelse til dette?

Jeg spørger fordi jeg har hørt at der er et par barer ovre på Arts som har fået bøder af Koda (komponisternes rettigheds forening) fordi de har brugt en privat Spotify konto til at spille musik med i deres bar. De har fået disse bøder fordi deres arrangementer er offentlige og i ervervsmæssige sammenhæng og de skal derfor betale Koda afgift ifølge Koda demselv.

Jeg ved ikke om i har hørt om dette eller om i har fundet en løsning selv. Men jeg kunne godt tænke mig at høre fra jer.

Mvh.

Søren Kirk Amstrup - Formand i @lkymia "

Det tyder på at vi skal finde en løsning. Måske skal vi snakke videre med Alkymia for at hjælpes ad med at finde den bedste løsning samlet. Maia har tidligere snakket med KODA om at genoptage den tidligere aftale. Den nye bestyrelse skal måske snakke med Alkymia. Det bliver dyrt hvis vi skal bruge

noget andet en Spotify.

Maia svarer Alkymia.

### 1.10 Timini opdaterer

De er 14 medlemmer! Der er 3 nye 2. års der har meldt sig ind i udvalget.

Onsdag: Nordmændene kommer onsdag d. 2/11. Måske kan de nå at være med til at lave DNAquires. Der er indtil videre 8 nordmænd tilmeldt. Måske kunne Nanorama præsenterer sig efter NanoRusDagen, hvis de alligevel er til stede.

Torsdag: Fællesspisning/sammenskudsgilde torsdag d. 3/11? Det er den første dag i kvarteret. Timini-udvalget står for det. Er det ok? Hvis ja, vil Nanorama så give sodavand til? Det ville været et Nanorama arrangement, men Timini skal nok stå for planlægningen. Den torsdag vil de også gerne holde noget Ph.d foredrag. Måske kunne Nanorama stå som arrangør og så kunne Timini stadig stå for det.

Fredag: J-dag, Timini-udvalget hjælper selvfølgelig til med opsætning, oppyntning, at stå i bar osv. (Timiniudvalget skal nok tage rigeligt med barvagter)

### 1.11 Vimpler

#HåndværkerudvalgetArbejderMegetHurtigt

Thorbjørn synes vi mangler vimpler. Men vi synes ikke vi skal have alt for mange. Tror ikke folk vil købe vimpler som merchandise. Vi kan give dem når vi er på besøg forskellige steder. Det er måske federe med en fane, hvis der er til ølstafet osv. Vi vil have et banner. Den nuværende bestyrelse er positiv overfor at købe nogle få vimpler og et stort flot banner. Ellers stemmer vi for andet merchandise som kuglepenne eller andet tøj. Det er noget bestyrelsen der står for merchandise bestilling og er ikke rigtigt håndværkerudvalgets arbejde.

## 2 Evaluering

### 2.1 Debatmøde 4/10

Bestyrelsen, Anders, Hamming, Martin, Kasper, Stefan, Alexander og Thorbjørn dukkede op, altså 16 mennesker i alt.

Martin havde den klart bedste entré! #MereLysTak #DiscoMartin.

MadsKa\$\$'s slides passede til dagen #GrønTirsdag #VildMedDet #JegHåberPåPinkTilGF

Aktivitets udvalg. Lidt som sportsudvalg. Henrik vil måske stå for det når han kommer hjem fra Australien.

Det gik bedre med at få folk til at holde fokus under mødet.

## 2.2 Hyttetur 7/10-9/10

God tur!

Der var gået noget galt med maden. De har ikke givet os de ting der stod på vores liste, men i stedet givet os for meget af mange ting. De har givet os for mange af ting i forhold til hvad vi har bestilt, hvilket betyder vi har betalt for nogle ting vi ikke kunne give tilbage. Der er mange ting de har faktureret flere antal for end de har givet os. Vi sendte dem en liste hvor der både stod bestillinger for både 2015 og 2016, hvorefter de har givet os en blanding af disse to lister. Næste år skal der kun sendes en liste, så de ikke får en midlertid de kan blande rundt i. Man skal være meget tydelig. Vi gider ikke gøre noget ved fejlene. Vi har tabt penge på maden i år.

Der skal måske reguleres lidt chili-con-carne opskriften da der er alt for meget. Rikke gør det.

Der skal tilføjes shotsglas, kamera og håndklæder til pakkelisten. Vi vil gerne have rigtig kaffe i stedet for instant kaffe. Det er også billigere. Der står byttepenge på listen, men vi manglede det ikke så meget. Det var kun Ragnhild der betalte med kontanter, så vi skylder hende 1 kr.

Der blev solgt øl/sodavand på nano fra 16.15-16.30 og de cyklede først kl 16.4. Det blev lidt kaotisk at sælge øl, så det var lidt svært at holde øje med swip, men vi tror at alle gjorde det.

Det var under halvdelen der cyklede. Det er lidt ærgerligt synes nogen fra bestyrelsen. Vi vil gerne opfordre i indbydelsen til at cykle.

Vi/dem der cyklede ankom ca. 18.45-19.00. Der var en del der var startet på at lave maden inden. Det var nok omkring kl 18.00.

Det var både Camilla og MadsKAS\$ der talte krydslisten op. Den oprydning-post vi har er bare supervising.

Aftensmad var først kl 20.

Maia havde sorteret maden, så den lå i kasser til de forskellige måltider, det fungerede rigtigt godt, så var der også styr på hvad der til hvilke måltider. Der skal være en der har et overblik over maden.

Der var meget mad tilbage fredag aften, men det var fint så det kunne bruges til lørdags middagsmad.

Zeuthen lavede en ny turneringsform til ølbowling turneringen. Det fungerede rigtigt godt.

Det var mega hyggeligt og uhyggeligt ude ved bålet. Toast er godt om natten. Man er måske stadig fuld når man vågner søndag.

Vi skal huske, at der er guides til hvad der skal gøres i hvert rum når man rydder op.

Citat ForMads: "Vi skal måske lige snakke lidt om slamsugeren."

Emma har taget selfies med den. Det startede med at herre toiletet var stoppet og flyttede sig til dametoilet. Badende var også stoppede. Maia ringede lørdag kl. 9 til tilsynsmanden, der fik en slamsuger til at komme. Vi regner ikke med at vi skal betale for det. ForMads savnede manden da han gik.

Auktion: Mange gode mad poser. De blev solgt godt nok. Det er godt at

have nordmænd når man har agurker.

Krydslisten: 701 streger og 692 øl. En øl endte med at koste 4,2 kr.

Billet: Det fungerede rigtig godt at sælge billetter på denne måde. Meget nemt.

Bookning af hytte: Maia skriver det på næste events opgave. Henrik foreslår at rykke både GF og hyttetur en uge tidligere fremover. Det vil også gøre det nemmere for den nye bestyrelse at starte ud inden læseferien. Der er dog poster session fredagen inden (14-17). Det er en god ide, men der er meget planlægning fordi der er mange andre arrangementer. Vi tror ikke Poster session kan flyttes. Det kan den nye bestyrelse overveje.

Forslag til en vandrepokal til ølbowling turneringen. Og så synes MadsKA\$\$ der skal stå "team træls 2016" på. Vi synes det er en god ide! Det bliver den fredagsbaransvarlige. Jakob skriver det i hans papirer.

### 2.3 BEST F16

Evaluerer af os selv. Det er nok en god ide at snakke om hvordan vi synes det er gået. Emma synes folk har været gode til at spørge om hjælp hvis man har brug for det. Det er altid godt at spørge om hjælp og godt at folk vil hjælpe. Henrik synes vi skal droppe Facebook samtalen. Det rådes til at officielle diskussioner holdes på mail eller rizzoma. Så Facebook mere bliver brugt til hurtige ting. Men Facebook er bare meget hurtigere. Det er også lidt forvirrende med mail der kommer mange svar på. Det er der lidt uenighed om hvad der er smartest. Man kan måske lave en BestWork-club Facebook så man kan kommentere på opslag der inde.

NF og DM posterne er blevet bedre efter de har lavet lidt om på det. Man kan overveje fx at DM ikke skal rengøre fadølsanlæg rent når hun i forvejen har meget travlt der. Det er vigtigt at DM er meget god til at spørge om hjælp. Især med fysiske ting der skal bæres. Camilla synes at posten er god sådan som den er nu.

TA skal have kontakt til håndværkerudvalget igen i næste bestyrelsesperiode. ForMads synes det har været en rigtig god bestyrelse. Der er blevet forbedret ting efter E15. Vi kunne måske have været bedre til at holde bestyrelsen. Ros for at denne bestyrelse virkelig har lavet noget. En mange småpraktiske ting. Mange små events. Nanorama er blevet mere synlige. Blevet bedre til at uddele ansvarsposter.

## 3 Kalender

### 3.1 Generalforsamling 12/10

I morgen!! Wuhuuu #HuskBestyrelsesT-shirts Ny bestyrelse skal lave en ny Rizzoma! #ViVilBeholdeDenHer #ViKanBareKopiereDetHeleOverIEnNy Husk nøgler. De skal afleveres. Emma vil gerne have et dankort til når hun skal hente kage. Emma skal hente trøfler kl 14 og hun vil gerne have hjælp. Ida sørger for kameraet. Vores bånd ligger et sted.

### 3.2 Prik-din-kop-bar + lang fredagsbar 14/10

Die Rote Zone kommer forbi på TDF omkring kl. 17, hvor de holder pizza-pause og gerne vil have en øl at skylle pizzaen ned med. Molekylær medicin (kl 16) kommer også forbi! Der kommer omkring 70 mennesker til den ene og 40-50 i den anden tdf. Vi vil gerne lave et tilbud. 1 shot til 10 kr. Emma synes det er træls fordi hun ikke kan være der. Vi vedtager 1 øl og 1 shot pr 10 kr. ForMads vil gerne tage lukketjansen.

Søde små russer står i bar. Vi hjælper dem - især med at hente øl osv. Vi laver et prikbord, hvor der sælges kopper til 30 kr.

DM sætter ting frem som løber på dato! Det handler i hvertfald om den orange Grimbergen... :D Camilla laver en liste.

### 3.3 NanoRusDag 02/11

MFSR har svaret efter ForMads har rykket dem. de vil også gerne komme. Så nu har vi alle workshops. Vi har alle instruktører. Men vi har et problem med studievejlederen, da Maia har en eksamen den dag. Hun siger hun godt kan nå det. Måske kan vi ligge en lille pause ind så programmet rykkes lidt.

Der skal kigges på evalueringsskemaet.

Vi har været ude ved 2 holdetimer og reklamere og tager ud til den sidste på fredag.

Ida laver begivenheden med den nye PR.

### 3.4 J-dag 4/11

Det bliver debut for oppyntnings udvalget. Vi kan få nogle gratis ting når vi bestiller ting ved Tuborg. Papskilte er gratis ved Tuborg. Fredagsbar fra 16-20. 20.59 faldt sneen og juleøl blev solgt til 5 kr i en time. Der ligger en countdown til sneen i TA mappen. Der blev solgt 14,5 juleøl sidste år (10 kasse tilbage). Vi regner med samme format igen i år. Det ligger oven i tutorfest. Den nye bestyrelse kan få hjælp af den gamle bestyrelse.

Det anbefales at den nye bestyrelse afholder et møde inden dette.

### 3.5 Musikcafé 11/11

Det er planlagt musikcafe. Det bliver fedt.

## 4 Eventuelt

### 4.1 Historiefortælling

Er der ingen historiefortælling i denne uge? :(

- Historien om Emma, manden ved bussen og hvordan det krævede for meget af Emma søndag eftermiddag. ForMads så det men havde det dårligt så han gik bare. Hun mødte ham ved busstoppestedet og spurgte om alle mulige ting.

Han var lige blevet lukket ud af psykiatrisk hospital. han var også alkoholiker. det hjalp ikke med antibus. han bundede en øl og var ved at kaste op. han var 50 år. Emma havde kun sovet 2 timer så det var svært at håndtere. Men han var meget sød. - Ølbowling og hvordan det var fysisk muligt for Ida at drikke så mange øl. Ida siger at det heller ikke var fysisk muligt. Der stod fulde øl ude på toilettet. Ida kunne ikke forstå hendes ben så korte. - Historien om nanoforskerne <https://www.facebook.com/StenoMuseet/videos/700149683482098/>

## 4.2 Temperaturen i Fysisk Auditorium

Der er for koldt! #GodtNanoramaHarTæpper #VanterErOgsåNødvendigt #VarmKakaoJaTak

## 5 To-Do

### Henrik

- 

### ForMads

- Spørg Anette om vi må have øl på køl, mens køleskabet står inde i lab
- Skrive til Anette og spørge om de vil give tilskud til kage og kaffe til NanoRusDag
- Svare på mail om TK's 60 års fødselsdag (Navne og dresscode)

### Maia

- sørge for at udvalg opfylder udvalgsskrivelse
- Få de forskellige udvalg til at skrive 5 linjer til udvalgsplakat.
- Lave udvalgssedler til GF
- Spørge andre foreninger om de har en aftale med KODA
- Svare Alkymia på mail om KODA

### Emma

- 

### MadsKa\$\$

- 

### Jakob

- Opdatere oprydningsliste i baren.
- Bestille Nanorama T-shirts



**Rikke**

- Evaluering af DK's største fredagsbar
- Evaluering af Grønfest
- Regulere chili-con-carne opskrift

**Camilla**

- 

**Ida**

- Købe tuscher til prik-din-kop bar